
Tip van de Maand – Juni 2021
Koeien eerder droogzetten?

Er zijn steeds meer koeien die aan het eind van de lactatie
veel melk geven.
Maar er zijn ook koeien die aan het eind van hun lactatie te weinig per
melkbeurt geven, of dan vaker onvolledig gemolken worden. Dan is het verstandig

om ze juist eerder droog te zetten omdat dat een mogelijk risico geeft van

verhoging van geleidbaarheid en celgetal.

Als de koe aan het eind geen verhoging van geleidbaarheid en celgetal krijgt

zullen die paar liters die aan het eind van deze lactatie niet gemolken worden

in de volgende lactatie ruimschoots ingehaald worden!

Als ze langer droog staan dan moeten ze zeker de eerste maand een rantsoen

hebben  met  laag  energie,  voldoende  eiwit  en  hoog  structuurgehalte.

Ze  willen dan makkelijk groeien en de pens neemt haar rust. En juist die pens

moet de boel heel actief houden.

Alles om te zorgen dat  de volgende lactatie TOP is!!
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